
Aproape 70% din 
bugetul CJ, alocat 
investiţiilor şi sănătăţii

Poate a treia oară va fi cu noroc.  
A doua licitație pentru SF-ul 
Autostrăzii Bacău-Brașov, anulată
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REPORTAJ. O familie din Valea 
Crișului, trai la marginea 
satului și a subzistenței

În mijlocul țării, la început 
de 2023, o familie cu doi copii 
trăiește într-un fost grajd, de 
pe o zi pe alta. Ei nu au cablu 
TV, își spală rufele de mână, 
iar veceul e în partea cealaltă a 
curții. Așa, și? Nu mai miră pe 
nimeni. Sărăcia la noi e privită 
ca o boală de care suferă prea 
mulți, iar pentru că nu e con-
tagioasă, unora nu prea le pasă 
de cei care s-au afundat prea 
adânc și nu mai pot să se pună 
pe picioare. Mama a doi băieți, 
Veronika, a trecut prin atâtea 
nenorociri până la vârsta de 33 
de ani, încât te face să te întrebi, 
fără să vrei, de unde mai are 
putere să fie o luptătoare și 

cum reușește să o ia de la capăt 
în fiecare zi. Mai zâmbește to-
tuși, pentru că nu și-a pierdut 

speranța că mai există oameni 
pentru care a dărui e o sărbă-
toare. PAGINA 7

Consiliul Judeţean (CJ) Covasna va avea în acest an un buget 
estimat la aproape 455 de milioane de lei, respectiv 91 milioane 
euro, cel mai mare din ultimele trei decenii, iar aproape 70% va fi 
alocat investiţiilor şi sănătăţii. PAGINA 3

Aproape 12 milioane 
de lei din 3 proiecte,  
la Târgu Secuiesc

Conducerea Primăriei Muncipiului Târgu Secuiesc a semnat 
săptămâna trecută încă trei proiecte mari. Este vorba despre 
renovarea energetică a unei grădinițe, modernizarea iluminatului 
public și implementarea unui sistem de transport verde. Valoarea 
totală a acestor proiecte este de aproape 12 milioane de lei. 
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Licitația privind finalizarea studiului de fezabilitate (SF) pentru Auto -
strada Bacău-Brașov, lansată în 22 noiembrie, anul trecut, a fost anulată. 
Acum, reprezentanții Companiei Naționale de Administrare a Infrastructurii 
Rutiere (CNAIR) pregătesc documentația pentru a lansa din nou licitația, 
pentru a treia oară. Suma pentru realizarea SF-ului va fi crescută, a spus, 
pentru CovasnaMedia.ro și Observatorul de Covasna, șeful serviciului de 
comunicare de la CNAIR, Bogdan Cotarlici. PAGINA 4

Ce importă și ce exportă covăsnenii  
– statistică a Biroului Vamal 

O statistică a Biroului Vamal pe anul 2022 
arată că în județul Covasna valoarea exporturilor 
a depășit-o pe cea a importurilor. În această 

perioadă au fost înregistrate aproape 9.500 de 
operațiuni vamale.  
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2022 a fost un an „fructuos”  
pentru Primăria Vâlcele

Apa și străzile, în topul priorităților 
pentru comuna Micfalău
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